
Subject: До: доц. д-р Тодор Чобанов, Относно изменение и допълнение на Наредбата за прием 
на деца в общинските детски градини в София 

 

Уважаеми г-н Чобанов,  

 

Изпращам Ви мнението си във връзка с Изменението на Наредбата за прием на деца в 

общинските детски градини.  

 

Във връзка с огромната липса на места, настоятелно Ви моля да предприемете 

необходимото за увеличаване на броят им до разумния максимум. Нашите деца се 

нуждаят от тези места тази година, а не когато бъдат построени нови градини, които 

дори още не са планирани. Считам за безотговорно да се закриват налични места при 

такава огромна криза с градините!   

 

Подкрепям въвеждането на уседналостта, за да бъде приема на деца по-справедлив.  

 

 

 

С уважение,  

П. Методиева  

 


